

感恩節晚會

Thanksgiving Evening Variety Show

敬啟者：

為培養學生感恩還愛的良好品德，本校將於2019年3月9日(星期六)傍晚舉行感恩節晚會，是次活動由英中五級學生統籌，透過不同形式的表演來表達對父母、師長的感恩之情。

因此，本校誠邀閣下參與這項別具意義的活動，詳情如下：

時間	活動安排	地點
18:30-20:30	參觀感恩廊、感恩節晚會	本校千禧館
	家長會設小食招待(派完即止)	校園大堂

粵華中學 校務處
27/2/2019

Dear Parents/Guardians,

"Thanksgiving, after all, is a word of action."(W.J.Cameron). Our Form 5 students would like to express their gratitude and appreciation to all our parents and guardians with a Thanksgiving evening variety show on **9th March (Saturday)**.

We would like to invite you to join us and enjoy this meaningful show together.

Time	Activities	Venue
18:30-20:30	Thanksgiving Gallery & Thanksgiving Evening Variety Show	Jubilee Complex of Yuet Wah College
	Light refreshments will be provided by PTA	School Lobby



General Office
27-2-2019

回條 Reply Slip

(請填妥回條交 貴子弟於兩日內呈與班主任存錄)

(Please return the reply slip to the Form Master/Mistress within two days after receiving the notice.)

頃接 貴校有關「感恩節晚會」活動通告，藉悉有關事宜，

I am well informed of the Thanksgiving Evening Variety Show on 9th March, 2019.

本人樂意參加，合共____人出席。

I will attend the show and there will be _____person(s) coming.

本人因事未克出席晚會。

I will not attend the show.

學生姓名：_____

Student's Name

家長簽名：_____

Parent's Signature

班別：_____

Class

日期：_____

Date

學號：_____

No